
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 18. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der fra 2002 til og med 1. halvår 2010 har
været en uafbrudt stigning i antallet af tvangsudsættelser af lejere? Samråds-
spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20091, jf. BOU alm. del -
samrådsspm. BS.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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